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Медицината изумена от
феномена бабини зъбиНезнам колко бъл-

гари се усетиха
през 2007 г. като

членовенаЕС, но със сигур-
ност мнозина се усетиха по-
здрави благодарение на ед-
набилка.Някоизахвърлиха
патериците след отшумяла
коксартроза, другипоказва-
ха белезите на незараства-
щи дълго рани, трети се хва-
леха с приливна енергия, ся-
каш имаха второ сърце. И
всичко това, след като раз-
казахме за лечителя Борис
Николов и неговия препа-
рат "Боралин", в основата
на който е извлекът от бил-
ката бабини зъби.
"През април писахте за

народния лечител Борис
Николов. Моля ви, кажете
телефона му да се свър-
жем."Ставадумазаминало-
годишния април, а молбата
да се свържат с лечителя от-
правят вече цяла година чи-
татели в редакцията на "24
часа". През това време Бо-
рисНиколов успя дапрегле-
да вкъщи и да подобри здра-
вето на около 1000 души.
След благодарностите на

изцерени с малко страх
очаквах да не би като буме-
ранг да се стоварят гневни
обаждания и на недоволни
от лечението на Борис Ни-
колов. Досега обаче нито
един не е отправил упрек
към народния лечител.
А става дума за
лекарство, доказано от

три медицински комисии
То е против инфаркт, ин-
султ, дископатии и коксар-
трози, аденомнапростатата
и мастопатии, та дори и сре-
щу грипни епидемии, но тъ-
не в забвение. Резултатите
от действието на екстракта
от бабини зъби отлежава в
папките 19 години. След те-
стването му тогава експер-
тите от Военномедицинска-
та академия са изумени от
неговатаефикасност.Реше-
нието на най-висшестоящи-
те епрепаратътда се внедри
в практиката. Има и поста-
вен срок за узаконяването
му от Комисията за лекар-
ствените средства към
здравното министерство.
Нищо обаче не се случва.
“24 часа” разкри това и
издаде в многохиляден

тираж книгата
на откривателя му Борис
Николов"Растениетоубиец
на холестериновите плаки".
В нея лечителят Борис Ни-
колов описва историята и
експериментите с целебна-
та билка.

Всичко това се случи ме-
сеци след запознанството
ми с Борис Николов. Упъти
ме към него приятел, като
ме видя да пристъпвам едва-
едва, приведен от болки в
кръста. "Бай Борис ще те
оправи. Той прочиства кръ-
воносните съдове до капи-
лярно ниво. Ето ти телефо-
на му", каза ми Руси. После
обясни, че и той бил на съ-
щия хал - с обострена диско-
патия и високо кръвно, но
след пет дози от препарата
на Николов нямало и помен
от болки, нормализирал
кръвното и холестерола.
При запознанството ни

85-годишният Борис Нико-
лов ми даде работен екзем-
пляр от бъдещата си книга.
Внеяразказвакакслучай-

но открива това, до което не
стигат дори и светила в нау-
ката. "През 1985 г. двама
американци стават нобели-
сти заради откритието си
как става образуването на
холестерола в организма,
етапите, през които преми-
нава превръщането на жи-
вотинските мазнини в трите
вида холестерол ифункции-
те, които те изпълняват.
Браун и Голдщайн обаче
разгадават самокаксеобра-
зуват холестеролови пла-
ки", казва Борис Николов.
Той отива по-нататък - пра-
ви възможно разграждане-
то на тези плаки.
Лечителят
изпитва действието
първо върху себе си

Тогава е само на 53 години,
но заболява от сърце. "Бях
много зле - подути крака,
сърцето ми биеше лудо и
прескачаше, стягаше ме в
гърдите. Не можех да изка-
ча и 10 стъпала. След като
пих от билката, на 4-ия ден
започна едно страхотно
уриниране. Кръвта се пре-
чистваше чрез бъбреците,
дейността им се възстано-
ви, спаднаха ми отоците,
спряхдасезадъхвам.Итози
ефект дойде след броени
дни. Имах и висок холесте-
рол. Всичко това е минало.
Сега съмна85инесеоплак-
вам - тялото ме слуша, а
умът ми е услужлив", казва
Борис Николов.
"Нямах понятие какво е

холестерол и дископатия
тогава", спомня си агроно-
мътпообразование.Започ-
ва да чете литература в би-
блиотеката на Медицинска
академия заедно с доц. д-р
Ото Златарев, който пръв
изследва метода му.

Цяла година читатели питат за телефона на знахаря Борис Николов, “24 часа” направи бестселър книгата му за илача
Невероятни резултати

регистрира и комисията за
незарастващите рани. Ила-
чът превъзхожда съвре-
менните балсами "Вишнев-
ски" и "Шостаковски" и ус-
корява оздравяването от 3
до 15 дни, пишат експерти-
те. Зараснали са два пъти
по-бързо гноясали преди
това рани след операции на
дифузен перитонит на 31
пациенти.Предимствотона
препарата е, че
ефектът му е много бърз,
разрешава проблема

с некрозите,
лекува супорациите, прила-
га се в малки количества и е
много икономичен. Той
трябвада се въведе заширо-
ко приложение при хирур-
гическите рани, пише в до-
клада на комисията.
"Боралин-1" е изпитан и

върху 37 болни от остри ви-
русни инфекции, остър ка-
тар на дихателните пътища
и грипозни. Ефектът на 4-5
капки в ноздрите е зашеме-
тяващ - още на първия ден
температурата на болните
се нормализира, а хремата
изчезва. В досегашната
практика лекарствено сред-
ство с такъв бърз ефект при
заболявания на горните ди-
хателни пътища не сме на-
блюдавали. Смятаме, че
препаратБ3можеданамери
широкоприложениевмасо-
вата практика, особено при
епидемични обстановки -
тукмога да го изостря - край
на грипните ваканции и епи-
демиите в страната.
Експериментът с лече-

нието на аденом на проста-
татана43-мамъжемежду47
и 83 години също излиза ус-
пешен. На 35 от болните
(81%)размеритенажлезата
се нормализират и симпто-
мите изчезват.
Междувременно тестът

върху морски свинчета по-
казва, че препаратът не е и
токсичен, нито алергичен.
Презмай1990г.излизаре-

шението той да се внедри.
Има отговорник и срок.
Реалнообаченищонестава.
Пациентите на Николов

стават все повече и повече.
Те предават от уста на уста
чудесата на изцелението.
Но Борис Николов не се

задоволява с експерименти-
те във Военномедицинска
академия,аисканагледнода
покаже, че препаратът Б1
разгражда натрупаните хо-
лестеролови плаки, които
са причина за инфаркта и
инсулта.
През 1993 г. прави експе-

римент с живи зайци в
ИСУЛ. Дотогава не е изве-
стен лечебен метод, който
не позволява образуването
на холестероловиплакиили
премахването им в кръво-
носните съдове. Борис Ни-

1989-1990 г.: "Извършвах
опитите с препарата Б-1 в
научноизследователския
Авиомедицински институт
към ВМА. Тогава дозиров-
ката беше много по-малка -
10-15 капки. Въпреки това
лечението имаше добър
ефект - спомня си тя и доба-
вя - Препаратът на Нико-
лов протившипове и диско-
патии е противовъзпалите-
лен и обезболяващ. Знам,
че е напълно безвреден.
Коктейлът от билки на ле-
чителя помага, а не вреди.
Той обаче не е панацея за-
винаги. Факт е, че има мно-
годобърефектприпорезни
рани, възпалителни боле-
сти, грип.Неговата гордост
обаче е борбата му с холе-
стерола, а той е важен ри-
сков фактор и предизвиква
болести, от които се уми-
ра."
НаБорисНиколовзапоч-

ват да се обаждат и много
лекари. Те казват: "Ние
знаем за какво става въ-
прос.
Лечителят има своe обяс-

нение
как билков екстракт
може да премахне
ошипяването

"Шиповете не са костни
образувания. Те са холесте-
ролови образувания с кал-
ций, образувани след трав-
ми. Мястото посинява от
кръв, която после се абсор-
бира отново, но там вече
остават следи от много ни-
скоплътния холестерол.
Той се закрепва заедно с
калция за стенитенакръво-
носните съдове или в меж-
дуклетъчните простран-
ства, където е било кръво-
насядането. В неговата ос-
нова при кръвообращение-
то започва да се наслагва
лошият холестерол, който
е в процес на кристализира-
не. И този шип започва да
расте, притиска нерв и бо-
ли. Във Франция също се
смята, че шиповете не са
костни образувания. Но
калцирани, на рентгена те
изглеждат като кост и от-
там е заблудата", обяснява
Борис Николов.
И друг опит преди години

препаратът да се изследва
пропада, но заради липса на
средства. "Тогавашният ди-
ректор на НИХВИ каза, че
са нужни поне 50 хил. лв. И
така идеята се ликвидира",
спомня си бай Борис.
След публикациите на

"24 часа" идеята илачът да
намери производство става
отново актуална. Едър зе-
мевладелец от Северна
България подари 5 хил. ле-
ва, след като почувствал оз-
дравителния ефект на бил-
ковата отвара.
Днес 85-годишният Бо-

рис Николов има две жела-

ния -
препаратът да се внедри
като хранителна добавка,
кактоидасеотворикабинет
в столицата, в който да пре-
глеждат и назначават бора-
лина лекари.
Същевременно билкарят

настоява да се задълбочат и
научните изследвания на
препарата. "За да стане то-
ва, ще трябва фондация,
коятода еизцяловуслугана
обществото, като си поста-
ви задачата да изследва и
другибилкиотнароднатани
медицина", смятаБорисНи-
колов. Според него само та-
ка ще може да се откликне
на всеки нуждаещ се. Но за
това само силите на 85-го-
дишния лечител не стигат.
Пазарът обаче не търпи

празно. Първо билката ба-
бини зъбипоскъпнадвойно,

апослеваптекитесепоявии
препарат менте.
Борис Николов преду-

преждава: "В някои
аптеки са пуснали в
продажба менте

продукт с название "Бора-
лин" уж по моя рецепта. То-
ва е направено без мое зна-
ние. Продуктът е с неизве-
стно съдържание и няма ни-
що общо с разработения от
мен лечебен препарат. Фал-
шивият "Боралин" е с неиз-
вестен консервант, вероят-
но етилов алкохол. Ако то-
ва е така, то има опасност

страдащите от сърдечносъ-
дови заболявания, акутни
раниидругидавлошатздра-
вословното си състояние.
"Азсъмнавъзрастиимам

прагнавъзможности."Така
Николовобяснизащонемо-
же да приеме всички желае-
щи. В невъзможност да се
добератдолечителя, хората
започнахадаварятотварата
вкъщипоуказаниятаназна-
харявъввестника.Читател-
ските благодарности край
нямаха.Сред тяхбяхаимои-
те.Итогава седнах даразка-
жа за Борис Николов.

Из протокола от 1990 г. на ВМА за внедряване на препарата.

колов разделя зайците на 3
групи. На първата е давана
обикновена храна, в която е
прибавено лекарството
"Боралин-1". Зайците от
вторатагрупасабилихране-
ни с холестерин и мас, а от
третата - с холестирин,маси
лекарственото средство.
Месец-дваследексперимен-
та патологични изменения в
аортната стена имат само
зайците от втората група. В
първата няма никакви ли-
пидни петна, а в третата те
са далеч по-малки.
Учените заключават, че

"Боралин-1"можедасепри-
лага профилактично
против образуване на
холестеролови плаки в
кръвоносните съдове

Въпреки многото протоко-
ли за успешни изпитания
лекарството не е въведено
в клиничната практика и
Борис Николов продължа-
ва да прави по бабешки це-
лебната отвара.

"Къмбабини зъби слагам
още магарешки бодил, глу-
харче, кантарион - доста са.
Уча се 37 г. да подобрявам
извлека", пояснява бай Бо-
рис. Опиталите от него
твърдят, че усещат прилив
наенергия, виталностнаду-
ха, голяма работоспособ-
ност и изявена потентност.
Доказаните резултати

през годините салечениена
аденом на простатата, ма-
стопатии при жените, на
шипове, дископатии, кок-
сартрози, гонартрози, акут-
ни рани, хрема и грип, раз-
гражданена холестеринови
плаки в артериалната кръ-
воносна система, а оттук и
предотвратяване на ин-
фаркт, подобряване на оро-
сяването.
Пръв помощник на Бо-

рис Николов става невро-
ложката д-р Надежда Ма-
джирова. Тя е един от лека-
рите, изпитали препарата
на Борис Николов през

Препаратът става бич за
много болести на хора, кои-
тоотгодиниобикалялибез-
резултатно болници. Борис
Николов започнал да води
картотека на всеки - диаг-
ноза и лечение. Срещу име-
то почти винаги накрая пи-
ше "оздравял". Мълвата
разнесла лечителя. Според
картотеката му вече над 10
хил. души са потърсили лек
при него. Самият билкар не
помни откога не е ходил на
лекар. "Правя си само
кръвна картина веднъж го-
дишно и нищо повече."
По-интересното обаче е

как светила в медицината
първо
с пренебрежение гледат
на препарата, а после се
дивят от резултатите
На 6 януари 1988 г. Нико-
ловподавамолба запатенто-
ване доИнститута за изобре-
тения и рационализации.
Твърдо е решил да експери-
ментира илача в лечебно за-
ведение. Помага му доц. Ото
Златарев, който работи вър-
хулипиднатаобмянанаклет-
ките.Първидоброволци ста-
ватотдома за старихора, къ-
дето доц. Златарев завежда
лабораторията. Резултатите
савпечатляващиисаописани
в доклад до Технико-иконо-
мическия съвет към МНЗ.
Препаратът се внася за ек-
спериментиране в комисията
по лечебни растения.
Клиничното изпитание

тръгва обаче едва след като
Борис Николов изцерява
пенсиониралите се в Генща-
ба на БНА ген. НиколайНе-
дялков и полк. Кирил Миту-
шев.
Излекуваният генерал
урежда експериментът
на лекарството да стане във

Военномедицинската ака-
демия. Централната коми-
сия оглавява чл.-кор. ген.-
майор Николай Василев.
За влиянието на препара-

та върху болни се съставят
три подкомисии - за невро-
логични заболявания, ди-
скопатии и коксартрози, за
акутни (незарастващи) ра-
ни и за хрема и грип. Изпи-
танията продължават от 3
до 9 месеца през 1989 г., а
сред доброволците има ле-
кари и медсестри. Резулта-
тите са впечатляващи -
всичките 32-ма с дискови
хернии и гонартрози са из-
лекувани, като 28 от тях оз-
дравяват до седмия ден. От-
шумяват и придружаващи-
те заболявания у пациенти-
те като язва, хипертония,
пиелонефрит, хипертро-
фия на лявата сърдечна ка-
мера, атеросклероза и др.
Комисията заключава, че
досега в практиката не е по-
знато лекарство с такъв
бърз и траен ефект и че то
трябва да намери приложе-
ние при лечение на диско-
патии, спондилоартрози и
др.
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Той лекува:
� висок холестерол
� простата
� мастопатии
� шипове, дископатии
� коксартрози, гонартрози
� акутни рани

Борис Николов показва
стрък от билката бабини
зъби. СНИМКА: АВТОРЪТ

Доц. Пепи Казанджиев:

Предложих препарата за
внедряване в хирургията
Преди 18-19 години наблюдавах клиничното изпитание

на препарата Б-3 - средство за лечение на хрема, грип,
стари (атонични) и пресни рани и метод за неговото полу-
чаване. Борис Николов бе много етичен за разлика от
разните шарлатани, които забогатяват от общите неща-
стия.Експериментътобхвана31болниипродължи7месе-
ца. Личното ми впечатление е, че раните бързо се изчи-
стваха от следоперативно нагнояване и зарастваха. Не-
кротичните участъци изчезваха само за 1-2 денонощие,
когато се третираха с препарата.
Клиничнотоизпитаниеустанови, чеоздравителнияпро-

цессБ-3епо-бързот3до15днивсравнениесъссъвремен-
нителекарственибалсами.Затоваисъмдалтаковазаклю-
чение в протокола - ефектът при Б-3 се проявява бързо,
разрешававъпросаснекрозите,лекувасупорациите,при-
лагасевмалкиколичестваиезначителнопо-икономичен.
Спомням си, че предложих препарата да бъде внедрен за
широко приложение при хирургическите рани.
След като ние се произнесохме, последваха проблеми с

производителите. Мисля, че и препаратът на Борис Нико-
лов не се появи тъкмо заради това.
Не сме го изследвали обаче при рани, получени от нару-

шена инервация и при нарушено кръвообращение и арте-
риална недостатъчност. Аз съм много добросъвестен и
точен и затова ще кажа - лекарство панацея за всички
болести няма.

За два месеца заличи 80% стеноза
Дълбока благодарност към народния ле-

чител Борис Николов, тъй като с негова по-
мощ премахнах наслоените холестеролови
плаки на артериалните съдове. Преди да го
потърся,прегледсдоплербеустановилсте-
ноза на артериите ми - от едната страна
80%, а от другата - 50%. От познати и от
интернетнаучихзалечителя.Приемена27
август2007 г. идвамесецаприлагахнегово-
то лечение. Накрая отидох отново на из-

следване. Снимките установиха, че няма и
следаотплаките в кръвоноснитемисъдове.
Нямамдуми, с които да изкажа благодар-

ността си към Борис Николов.
Прекланям му се доземи и му пожелавам

още дълги години здраве, за да помага на
хората.

Зоя Асенова,
с. Гложене,

Врачанска област


